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Per-Erik Sandell Bert-Ove Andersson 

ANSLAG 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom protokollets publicering på kommunens anslagstavla. 

Organ 

Sammanträdesdatum 

Protokollet publiceras 

Förvaringsplats för protokoJ. 1., 

Kommunfullmäktige 

2023-11-16 

2023-11-21 

Stadshuset, Hjo 

Protokollet tas ned 2023-12-13

Ledamöter Tjänstgörande ersättare 



HJO 
Kommunfullmäktige 

Kf § 172 

Dagordning 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2023-11-16 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa dagordningen. 

Justcrandcs signatur ,0 { 
~ ro wil 

Utdragsbestyrkande 

4 ( 15) 
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Kommunfullmäktige 

Kf § 171 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2023-11-16 

Justerande och fastställande av tid för justering 

Kommunfullmäktiges beslut 

3 ( I 5) 

Per-Erik Sondell (C) och Bert-Ove Andersson (Sd) utses att tillsammans med ordföranden ju
stera protokollet. 

Till ersättare utses Krister Stenestam (L) och Christian Johansson (Sd). 

Justeringstid: Måndag 20 november 2023, kl 15.00. 

Justcrandcs signatur Utdragsbestyrkande 



HJO SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2023-11-16 

Kommunfullmäktige 

Michael Kihlström (Kd), ordförande 
Catrin Hulmarker (M) 
Ann-Christine Fredriksson (M) 

Knut lndebetou (M) 
Ola Söderpalm (M) 
Ewa F Thorstenson (M) 
Richard Bengtsson (M) 
Malin Carlbom (M) 
Elisabeth lndebetou (M) 
Anders Hedman (M) 

Björn Fredeby (M) 
Kenneth Alfelt (M) 

Stefan Swenson (M) 
Carina Fontenay (M) 

Linnea Hultmark (C) 
Per-Erik Sondell (C) 
Björn Bröne (L) 
Eva-Lott Gram (Kd) 

Pierre Robert Ryden (S) 

Annelie Johansson (S) 

Jörgen Fransson (S) 
Merja Wester (S) 
Kjell-Arne Green (S) 
Birgitta Vester (S) 
Anders Karlsson (S) 

Amele Jaiem (S) 
Sven Forsman (V) 
Fredrik Nordh (V) 

Hasse Nörgård (Sd) 

Morgan Nörgaard (Sd) 
Bert-Ove Andesson (Sd) 
Kenny Åkerberg (Sd) 

Christian Johansson (Sd) 

N~rvarande ej tjänstgörande ersättare 

Maria Mollberg (M) 

Krister Stenestam (L) 

Lars-Göran Svensson (S) 

Michael Strömberg (Sd) 

Berit Henriksson (C), Dan Renquist (S) , och Elisabeth Nörgaard (Sd) 

Juncrandcs signatur Utdragsbestyrkandc 

2 ( 15) 



HJO 
Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2023-11-16 

5 (15) 

Kf § 173 2023-305 

Fråga under allmänhetens frågestund kommunfullmäktige - Guld
kroksområdet 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att: 

frågan får ställas, samt 

notera frågan och svaret i protokollet. 

Sammanfattning 

Bernt Kalin har inkommit med fråga: 

Vilka är det som efrerfrågar att ni gör ändringar av guldkroksområdet enligt det fårs/ag som ligger, vi 
föreningar i idrottsrådet som är berörda av hallen har fårkastat fårs/aget och vill ha mer spe/yta. 

Linnea Hultmark (C) besvarar frågan muntl igen och anför i huvudsak fö ljande (referat): 

Förvaltningen fick i uppdrag under 2020 att i samarbete med fåreningsliv och andra intressenter för
djupa utredningen av behov och möjligheter i området samt att ta fram en plan för dess fortsatta ut
veckling. 

I ldrottsrådet har det informerats och diskuterats om det framtagna förslaget. Respektive fårening har 
hafr möjlighet att ge sina synpunkter till förvaltningen. Allmänheten har gett sina synpunkter. Från politi
ken vill man att Guldkroksområdet även ska kunna nyttjas av fler än de föreningar som är på området 
idag, som andra föreningar och personer som idag inte är föreningsverksamma. 

Mer spe/yta kommer kunna upplevas och tillgodoses med de förändringar som finns i förslaget. Det 
finns även byggnadsyta för ytterligare spe/yta vid eventuellt framtida behov. 

Skickas till 
Bernt Kalin 

Justcr:mdes signatur Utdragsbcstyrkandc 



HJO 
Kommunfullmäktige 

Kf § 174 

Information 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2023-1 1-16 

Budget- och verksamhetsplan 2024 - 2026 för Hjo kommun 
Ekonomichef Lennart Andersson 

Byggnadsnämnden 
Ordfcirande Knut lndebetou (M) 

Justcrandcs signatur Utdragsbcstyrkandc 

6 ( 15) 



HJO 
Kommunfullmäktige 

Kf § 175 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2023-11-16 

Revisionens budget för 2024 

Kommunfullmäktiges beslut 

7 ( I 5) 

2023-175 

Kommunfullmäktige beslutar att anslå 700 000 kronor till kommunrevisionen för år 2024. 

Sammanfattning 

Kommunrevisionens budget bereds av kommunfullmäktiges presidium jämlikt I I kap. 8 § kom
munallagen. Det är således presidiet som lämnar förslag till budget för kommunfullmäktige att ta 
ställning till. Revisionens budget behandlas som ett eget budgetärende. 

Anledningen till detta förfarande är att stärka revisionens oberoende i förhållande till kommun
styrelsen som har att bereda budgeten i övrigt. 

Kommunens revisorer ska i sin granskning biträdas av sakkunniga. Revisorerna välja själva dessa 
och anlitar dem i den omfattning som behövs för att kunna fullgöra en granskning av kommunens 
verksamhet i enlighet med god revisionssed. 

Presidiets förslag innebär att ingen uppräkning av anslaget sker jämfört med föregående bud
getår. Anledningen är att något biträde av sakkunniga för närvarande inte kunnat upphandlas till 
fast arvode. När detta sker kan det innebära att revisorskollegiet inkommer till kommunfullmäk
tige med yt terligare äskande om behov skulle uppstå. 

Beslutsunderlag 

Kommunfullmäktiges presidies skrivelse 2023-11-07 

Skickas till 

Ekonomienheten 
Revisionen 

Justcrandes signatur Ucdragsbcstyrkandc 

ill& 



HJO 
Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2023-11-16 

8 ( 15) 

Kf § 176 2023-175 

Budget- och verksamhetsplan 2024 - 2026 för Hjo kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att: 

- driftbudget för 2024 fastställs på politikerområdesnivå samt för 2025-2026 på nämndsnivå 
enligt föreliggande förslag till budget, 

- investeringsbudget 2024 samt investeringsplan för perioden 2025-203 I fastställs enligt 
föreliggande förslag till budget på sidan 32, 

- resultatbudget för 2024 samt preliminär resultatbudget för perioden 2025-2026 fastställs enligt 
föreliggande förslag till budget, 

- kassaflödesbudget 2024 samt preliminär kassaflödesbudget för perioden 2025-2026 fastställs 
enligt föreliggande förslag till budget, 

- balansbudget 2024 samt preliminär balansbudget för perioden 2025-2026 fastställs enligt 
föreliggande förslag till budget, 

- kommunstyrelsen har under år 2024 rätt att omsätta lån och nyupplåna inom en totalt högsta 
låneram om 250 mnkr. 

- i budgeten angivna prioriterade mål för fullmäktige fastställs, samt 

- nuvarande skattesatsen om 22:00 bibehålls. 

Yrkande 
Catrin Hulmarker (M), Pierre Robert Ryden (S), Linnea Hultmark (C), Eva-Lott Gram (Kd), Sven 
Forsman (V), Krister Stenestam (L), Ann-Christine Fredriksson (M) och Malin Carlbom (M) yr
kar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Yttranden 
Anders Karlsson (S) yttrar sig. 

Reservation 
Kenny Åkerberg (Sd), Mikael Strömberg (Sd), Morgan Nörgaard (Sd), Bert-Ove 
Andersson (Sd) och Christian Johansson (Sd) reserverar sig mot beslutet. 

Protokollsanteckning 
Pierre Robert Ryden (S), Annelie Johansson (S), Jörgen Fransson (S), Lars-Göran 
Svensson (S), Kjell-Arne Green (S), Birgitta Vester (S), Anders Karlsson (S) och Amele 
Jaiem lämnar in protokollsanteckning (Bilaga A). 

Justcrandcs signatur Utdrags bestyrkande 



HJO 
Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2023-11-16 

9 ( 15) 

forts Kf § 176 2023- 175 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att: 

driftbudget för 2024 fastställs på politikerområdesnivå samt för 2025-2026 på nämndsnivå 
enligt föreliggande förslag till budget, 

investeringsbudget 2024 samt investeringsplan för perioden 2025-2031 fastställs enligt 
föreliggande förslag till budget på sidan 32, 

resultatbudget för 2024 samt preliminär resultatbudget för perioden 2025-2026 fastställs 
enligt föreliggande förslag till budget, 

kassaflödesbudget 2024 samt preliminär kassaflödesbudget för perioden 2025-2026 fastställs 
enligt föreliggande förslag till budget, 

balansbudget 2024 samt preliminär balansbudget för perioden 2025-2026 fastställs enligt 
föreliggande förslag till budget, 

kommunstyrelsen har under år 2024 rätt att omsätta lån och nyupplåna inom en totalt 
högsta låneram om 250 mnkr. 

i budgeten angivna prioriterade mål för fullmäktige fastställs, samt 

nuvarande skattesatsen om 22:00 bibehålls. 

Yrkande 
Eva-Lott Gram (Kd), Ann-Christine Fredriksson (M), Linnea Hultmark (C) och Björn Bröne (L) 
yrkar bifall till liggande förslag. 

Sammanfattning 

Alliansen har arbetat fram förslag till budget och verksamhetsplan 2024-2026 för Hjo kommun. 

Beslutsunderlag 

Alliansens budgetförslag 2024-2026. 
Socialdemokraternas förslag till Hjo kommuns budget 2024. 

Skickas till 

Kommunledningsgruppen 

Utdragsbes tyrkande 



HJO 
Kommunfullmäktige 

Kf § 177 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2023-11-16 

Kommunfullmäktiges sammanträden år 2024 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att sammanträda följande datum under 2024: 

22 februari 
21 mars 
18 april 
16 maj 
19 juni (onsdag) 

19 september 
17 oktober 
14 november 
18 december (onsdag) 

Kommunstyrelsens beslut 

I 0 ( 15) 

2023-271 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att sammanträda följande datum under 
2024: 

22 februari 
21 mars 
18 april 
16 maj 
19 juni (onsdag) 

19 september 
17 oktober 
14 november 
18 december ( onsdag) 

Sammanfattning 
Fullmäktiges sammanträden ska i första hand hållas i Lilla Park, Kulturkvarteret och som regel 
inledas kl 18.30. Sammanträdena ska kungöras på kommunens hemsida och i Hjo tidning. 

Besluts underlag 

Kommunsekreterarens skrivelse 2023-09-19. 

Skickas till 

Kansliet 

Justerandes signatur r Utdragsbestyrkande 



HJO 
Kommunfullmäktige 

Kf § 178 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2023-11-16 

I I ( 15) 

2023-261 

Antagande av reviderad förbundsordning för Räddningstjänsten 
Skaraborg 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anta reviderad förbundsordning för Räddningstjänsten Skara
borg att gälla från och med 2024-01-0 I . 

Yrkande 
Linnea Hultmark (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige anta reviderad förbundsordning för Räddnings
tjänsten Skaraborg att gälla från och med 2024-0 1-0 I. 

Sammanfattning 

Räddningstjänsten Skaraborgs förbundsordning 17 § anger att ändring av eller tillägg till förbunds
ordningen ska beredas av förbundsdirektionen och antas av förbundsmedlemmarnas respektive 
kommunfullmäktige. 

Direktionens budgetbeslut 2024 innebär att förbundet tillförs ekonomiska medel att utöka vakt
styrkan i Skövde, vilket påverkar kostnadsfördelningen i sådan utsträckning att direktionen beslu
tat att revidera förbundsordningen § I 0 - Kostnadstäckning, för att antas av respektive med
lemskommuns fullmäktige. 

I samband med revideringen har ytterligare justeringar av förbundsordningen gjorts enligt bifo
gade noter. 

Beslutsunderlag 

Räddningstjänsten Skaraborg, direktionens § 58/23. 
Reviderad förbundsordning. 
Revisions noter. 
RS budget 2024. 

Skickas till 

Räddningstjänsten Skaraborg 

Justcrandes signatur Utdragsbestyrkandc 



HJO 
Kom mu nfu 11 mäktige 

Kf § 179 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2023-11-16 

12 ( 15) 

2023-128 

Räddningstjänsten Skaraborg: Budget 2024, plan 2025-2026, sär
skilt medlemsbidrag 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att Räddningstjänsten Skaraborg kompenseras för ökade pensions
kostnader utöver vad som är budgeterat för budgetår 2023 och 2024. Kompensation ges som 
ett särskilt medlemsbidrag. 

Yrkande 
Linnea Hultmark (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att: 

Räddningstjänsten Skaraborg kompenseras för ökade pensionskostnader utöver vad som 
är budgeterat för budgetår 2023 och 2024. Kompensation ges som ett särskilt medlems
bidrag. 

Sammanfattning 

Förbundsdirektionen för Räddningstjänsten Skaraborg har upprättat budgetförslag för 2024 med 
plan för 2025-2026. Direktionen uppmanar medlemskommunerna att fastställa budgetförslaget i 
respektive kommunfullmäktige. Hjo kommun kommer att hantera räddningstjänstens budgetför
slag i samband med beredning och beslut av kommunens Budget och verksamhetsplan 2024-
2026. 

Direktionen i Räddningstjänsten Skaraborg äskar vidare att det utöver kommunbidraget även be
slutas om särskilt medlemsbidrag för ökade pensionskostnader för budgetåret 2023 och 2024. 
Dessa kostnader är dock svåra att för närvarande bedöma, då den till stor del beror på inflat
ionsutveckl ingen. 

Beslutsunderlag 

Räddningstjänsten Skaraborg, direktionens § 6/23. 
Missiv Budget 2024 plan 2025-2026. 
Rapport underlag Budget 2024 plan 2025-2026. 
Kanslichefens missiv 2023-10-30. 

Skickas till 

Räddningstjänsten Skaraborg 

Juncrandcs signatu r Utdragsbestyrkandc 



HJO 
Kommunfullmäktige 

Kf § 180 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2023-1 1-16 

13 ( 15) 

2023-255 

Återbesättande av ledigblivet uppdrag som ersättare i kommunsty
relsen efter Christian Johansson (Sd) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att till ny ersättare i kommunstyrelsen utse Carina Åkerberg (Sd) . 

Sammanfattning 

Christian Johansson (Sd) utsågs till ny ledamot i kommunstyrelsen efter Bert-Ove Andersson 
(Sd). 

Skickas till 

Carina Åkerberg 
Kommunstyrelsen 
Personalenheten 

Juscerandcs signatur Utdragsbes tyrkande 

U>L 



-·HJO 
Kommunfullmäktige 

Kf § 181 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2023-11-16 

Motion om förutsättningarna att teckna båtplats i Hjo hamn 

Kommunfullmäktiges beslut 

14 ( 15) 

2023-304 

Kommunfullmäktige beslutar att överlämna motionen till kommunstyrelsen för handläggning. 

Sammanfattning 

Socialdemokraterna har inkommit med en motion angående förutsättningarna att teckna båtplats 
i Hjo hamn. 

Beslutsunderlag 

Motion 2023-1 1-13 från Socialdemokraterna. 

Skickas till 

Kommunstyrelsen 
Socialdemokraterna 

Justcrandes signatur 

0 
Utdragsbestyrkande 



HJO 
Kommunfullmäktige 

Kf § 182 

Anmälningsärenden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2023-11-16 

- Mediapoolen Västra Götaland AB, Resultaträkning 2023 januari - september. 

15 ( 15) 

- Rapportering av ej verkställda beslut kvartal 3 2023 till Inspektionen för vård och omsorg 
(2023-250). 

Jus terandcs signatur Utdragsbestyrkande 
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FR AMT IDSP/~ RT I ET I HJO 

Sammanhåll61irog i en svår tid 

Lågkonjunkturen har nått Sverige. Svensk ekonomi befinner sig nu i en lågkonjunktur och Sverige är 

ett av de länder som bedöms att få den svagaste ekonomiska utvecklingen under 2023. Både 

regeringen och internationella organisationer prognosisterar att Sveriges BNP minskar under 2023. 

Sverige blir fattigare. Samtidigt ser vi hur inflationen har varit på en högre nivå i Sverige än 

jämförbara länder. Konjunkturinstitutet gör bedömningen att lågkonjunkturen kommer att hålla i sig 

under 2023 och 2024. Det är framför allt en minskning av hushållens konsumtion samt det snabbt 

fallande bostadsbyggandet som ligger bakom nedgången i svensk ekonomi. 

Socialdemolm:ri:erna i Mio vill ta ansvar för den situat ion Sverige befinner sig i och som också 

påverkar kommtmens ekonomi. 

Inriktningar: 

Barn & utbildning 

De särskilda behoven ökar i skolan. Vi anser att det är viktigt att prioritera insatser då behoven 

uppstår. Dialogen med föräldrar är viktigt. 

Skolan ska vara avgiftsfri. Idag har barnfamiljer svårt att få sin ekonomi att gå ihop. Särskilt de som är 

ensamstående föräldrar. Det gäller även föräldrar med aktivitetsersättning/sjukersättning. 

Vi anser att det ska vara mobilfritt under skoltid i grundskolan, bortsett från de barn som har 

särskilda skäl i undervisningssyfte. 

Skolresor. Som läget just nu är i landet och i omvärld så anser vi att det inte är läge och är 

ansvarslöst att i kommunens regi ordna resor. Ukraina och senaste kriget i Israel påverkar 

säkerhetsläget. I Stockholm sker skjutningar som eskalerar i allt sjunkande åldrar. Vi förstår att 

besvikelse finns hos eleverna i Hjo om resor ställs in på grund av läget. Det handlar om ett 

kommunalt ansvarstagande utifrån den oroliga tid Sverige befinner sig i nu. 

Vi föreslår att Polenresan inte genomförs eller andra resor kollektivt klassvis. 

Omvårdnad 

Trygghetsbostäder för äldre. Vi anser att kommunen tillsammans med bostadsbyggarna i Hjo, ska 

planera för fler trygghetsbostäder med ett rikt innehåll. Idag finns Rödingen med sin verksamhet. 

Något nytänk utifrån de kommande äldres önskemål och behov bör utredas och beaktas. 

Det är viktigt att bemanningen inom vård och omsorg är rätt bemannad efter brukarnas behov. 

Personal inom omvårdnad har genom sina fackförbund framfört att få arbetsskor under många år. Vi 



har också från Socialdemokraterna i Hjo drivit frågan. Detta är en jämlikhetsfråga. (Gruppen inom 

omvårdnad är låglönebetalda jämfört med övriga områden i kommunen.) 

Vi föreslår att personal inom omvårdnad och lokalvård får arbetsskor. 

Arbete och socialtjänst 

De insatser som är lagstadgade ska genomföras där behoven uppstår. 

Tekniska 

Kommuninnevånarna inom stadens centrum har framfört klagomål på störande trafik genom åren 
kvälls- och nattetid i Hjo. Sommartid är en tid då många upplever det störande och skapar otrygghet 

i samhället. 

Vi föreslår att inom tekniska förvaltningen arbetas fram ett gestaltningsförslag. Från torget till 

Norrbro vilket utvecklas till ett gångfartsområde. Norrbro ska återställas i originalutseende för att 

få en smal naturlig genomfart. Kostnad för arbetet med att ta fram gestaltningsförslaget, tas inom 
förvaltningen eller äskas i kommande budgetberedning 2024. 

lnvesteringsperiod 2024- och framåt! 

Hjo kommun kan investera årligen med 34 mkr utan att låna. (30 mkr skrivs av årligen.) Vi är 

angelägna om att enas i fullmäktige så en röd tråd planeringsmässigt underlättar för 

samhällsförvaltningen framåt. 

Vi föreslår att samhällsförvaltningen under 2024 tar fram en cykelinfrastruktur i kommunen. 

Kostnad inom ram. 

H-huset vid Guldkroksskolan har under flera år varit föremål för rivning. 

Vi föreslår att kostnaden för rivning tas bort och skjuts på framtiden. 

Guldkroksutredningen. 

Utredningen i sin helhet är bra för många med särintressen. Den har kostat 600 000: -. Vi saknar 
byggnadsförslag på en fullstor idrottshall med spelyta för alla idrotter i den gjorda 

Guldkroksutredningen. 

Vi föreslår att samhällsavdelningen utreder vidare utan konsulter. Och att man avvaktar 

med ombyggnad av Guldkrokshallen till ett slutligt förslag i sin helhet tagits fram. 

Socialdemokraternas förslag är: 

~d~¾.!.~::'._oritetens budgetförslag i Fullmäktige. 

·-v ' 4 _./ -

Pierre Roberf'Ryden (S) Hjo 2023-11-12 

Gruppledare 

f 
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Hjo 2023-06-18 

Kommentarer vårbudget/budgetförutsättningar 2024 Hjo kommun 

TIDÖ avtalad moderatledd regering Den moderatledda regeringen har tydligt aviserat att i 

vårbudgeten kommer inte kommunerna, regionerna få några medel. De vill avvakta till hösten. 

Utifrån de beskeden så försvårar all planering från förvaltning till politiken inför att lägga en budget. 

Nuläge Hjo kommun Förutsättningarna är oerhört svårt att prognostisera . Vilket ekonomichefen 

föredrog vid KS 14/6. Det finns utmaningar som osäkerheter. Inflation och styrränta som påverkar. 

Pensionskostnaderna ökar. Konjunkturutvecklingen som påverkar skatteunderlaget. 

Befolkningsutvecklingen på 2023 år budget är beräknad på 9290 personer. (Till dagens datum 14/6 

är 9266 invånare) 

Budgetunderskott i verksamhet mars 2023 Barn och utbildning samt socialtjänsten visar underskott. 

Flertalet minus är svåra att få balans på eftersom behoven är stora och nödvändiga. Samt 

lagstadgade. För att få balans i budget kan annan verksamhet tvingas skära ned. 

Utredningen Guldkrokshallen/ldrottsparken Förslaget är jättebra om man strävar efter att 

ytterligare skapa ett nytt Parkområde i Hjo som kräver underhåll som kostar pengar i underhåll i form 

av skötsel. Beroende på slutligt beslut av politisk majoritet i Fullmäktige så ska man ha i minnet vad 

Guldkrokshallen med ledare har fostrat duktiga spelare som också gått vidare som proffs. Som 

dessutom satt Hjo på kartan och blivit förebilder för, efter kommande generationer och ledare. 

När det gäller fler parkeringsplatser så är behovet stort till motståndarlaget vid matcher. Fler 

parkeringsplatser kan dessutom användas av Guldkroksskolans personal på vardagar. Som skulle 

underlätta för kyrkogårdens besökare. (Som idag används av skolans personal) Idag är det brist på 

parkeringsplatser när matcher är vid Guldkroksområdet. Matcherna sker på helger och vardagar efter 

18:00 som oftast. 

Vårbudget 2024 Vårbudgeten som är preliminär och troligen kommer att justeras till hösten i 

avvaktan med besked från sittande regering. De yttre faktorerna som också påverkar kan förändra 

förutsättningarna. Från Socialdemokraterna i Hjo avvaktar vi med inriktningar och kommer inte avslå 

vårbudgeten vid fullmäktige 29 juni. 

Datum som ovan/Socialdemokraterna i Hjo 


